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Årsmöte Lidingö roddklubb den 19 mars 2024

1. Årsmötet öppnas

Madeleine förklarade mötet öppnat.

2. Fastställande av röstlängd för mötet.

Årsmötet samlade 21 röstberättigade medlemmar.

3. Val av ordförande och sekreterare för mötet

Till ordförande valdes Tobias Wallerius och till sekreterare valdes Erik Wernolf

4. Val av protokolljusterare och rösträknare

Valdes: Protokolljusterare - Jan Ulin Rösträknare - Christina Harrysson

5. Fråga om mötetutlysts på rätt sätt

Ja — årsmötet fastställde att mötet har utlysts på rätt sätt.

6. Fastställande av föredragningslista

Föredragningslistan fastställdes.

7. Styrelsens verksamhetsberättelse med årsredovisning samt årsboksslut för det senaste
verksamhets-/räkenskapsåret.

Erik föredrog verksamhetsberättelsen och Linus gick igenom årsredovisningen och

årsbokslutet. Det var också tid för frågor men inga frågorställdes.
Verksamhetsberättelsen och årsredovisningen ladestill handlingarna.

8. Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under det senaste verksamhets-
/räkenskapsåret.

Göran läste upp revisionsberättelsen. Den ladestill handlingarna.

9. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid som revisionen avser.

Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet.

10. Fastställande av medlemsavgifter. Bilaga 1.

Linus drog styrelsens förslag och besvarade frågor om avgifterna. Grundeni förslaget är

att kostnaden för att vara medlem och ro/paddla är den samma som förra året men att

avgiften fördelas om till en lägre medlemsavgift men en högre träningsavgift.



Årsmötet fastställde medlemsavgifterna enligt styrelsens förslag.

11. Fastställande av verksamhetsplan samt behandling av ekonomiskplan för kommande

verksamhets-/räkenskapsåret.

Madeleine föredrog verksamhetsplanen samt den ekonomiska planen (budget) för

kommande år. Hon besvarade även frågor angående posten instruktörer.

Verksamhetsplan och ekonomisk plan fastställdes av årsmötet.

12. Behandling av styrelsens förslag och inkomna motioner.

Inga inkomna motioner:

13. Val av:

a) Föreningens ordförande för en tid av | ar

Madeleine Sjöborg valdes för ett år.

b) Halva antalet ledamöteri styrelsen för en tid av två år.

Nedanstående valdes enligt valberedningens förslag.

Ledamot Linus Fagerberg 2023-2024

Ledamot Anna Rosengren 2024 Fyllnadsval

Ledamot Erik Wernolf 2024-2025 Omval

Ledamot Ann-Cathrine Wernolf 2024-2025 Nyval

c) En suppleantför en tid av ett år

Nedanstående valdes enligt valberedningens förslag.

Suppleant Göran Andersson 2024 Nyval

Suppleant Anja Fleige 2024 Nyval

Suppleant Maher Elsayed 2024 Omval

Suppleant Anders Wånell 2024 Omval

d) Tre ledamöter i valberedningen för en tid av ett år av vilka en ska utses till

ordförande.
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Årsmötet valde Håkan Langseth som ordförande samt Jan Cederlund, Kaveh
Pourshahidi, Nina Wolmer och Erika Andersson som ledamöter

e) Ombudtill möten där föreningen harrätt att vara representerad genom ombud.

Årsmötet beslutade att lämnatill styrelsen att utse representanter.

f) Val av revisor och revisorssuppleant

Nedanstående valdes enligt valberedningens förslag.

Revisor Bo Lindahl 2024

Revisor suppleant Thorbjörn Schiller 2024

14. Eventuella andra frågor som anmälts under punkt 6. Beslut i fråga om större

ekonomiskeller annan avgörande betydelse för föreningen eller medlemmarnafår inte
fattas om den inte varit medi kallelsen till mötet.

Inga frågor

15. Meddelande av tid och plats för tillhandahållande av protokollet från årsmötet.

Tre veckor efter årsmötet ska protokollet publiceras och anslås i klubblokalen.

16. Övriga frågor

Inga övriga frågor har inkommit.

Avgående styrelsen tackades för årets arbete.

17. Årsmötet avslutas.

Årsmötet avslutades.

Vid protokollet: Erik Wernolf
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Justerare: Jan Ulin Jiskarbella


